



In cooperation with MCV – Mercedes Egypt, Apex Africa has been awarded a contract worth EUR 12 million (EGP 240 million) for the supply of busses to Niger.

The project will assist Niger in meeting its transport needs and enhancing the quality of passenger transportation within the country.

Apex Africa is keen on increasing Egypt's exports to the African continent.

Intra-African trade stands at a mere 15%, Apex-Africa strives to boost intra-African trade in all sectors and become a strategic partner for all nations in need.

بالتعاون مع شركة MCV - Mercedes Egypt ، حصلت Apex Africa على عقد بقيمة 12 مليون يورو (240 مليون جنيه مصري) لتوريد اتوبيسات إلى النيجر.

سيساعد المشروع النيجر في تلبية احتياجات النقل لديها وتحسين جودة نقل الركاب داخل البلاد.

تحرص شركة Apex Africa على زيادة صادرات مصر إلى القارة الأفريقية.

يبلغ حجم التجارة البينية الأفريقية 15% فقط ، وتسعى Apex Africa لتعزيز التجارة البينية الأفريقية في جميع القطاعات وتصبح شريكا استراتيجيا لجميع الدول.